
SAMFUNDET TOFTENORDEN 

Styrelseprotokoll 9 december 2024 

1. Mötet öppnas 
 

2. Närvarande Johan Ottander, Malin Ottander, Nora Ottander, Kicki Ottander, Axel Wallin  
 

3. Johan väljs till mötesordförande, Kicki till sekr och Malin till justerare 
 

4. Ekonomi 

På löpandekontot finns 171 sek. 

Beräknade kostnader/behov av likvida medel 2025: 

Upplupna kostnader 

Kicki o Axel: 4.300 (lån fr Kicki o utlägg Axel webbsidan 2023-2024) 

Skatt på 10.000 inlösen fonder 202401: 2.400 (omräknad, vi sa 2.000 på mötet) 

Kommande kostnader 

Skatt på 17.000 inlösen fonder 202412: 4.080 (omräknat från belopp vi sa på mötet) 

Arkiv Västmanland 400 

Webbsidan 2.000 

Internetbanken 2.500 (202501+202601) 

Fysisk träff hos Malin 1.000 

TOTALT 16.680 

Under mötet föreslogs försäljning av HB Multi Asset 50-fonden där vi idag har 17.334. Efter 

mötet gjordes en omräkning av schablonskatten på försålda fonder till ett högre belopp. I 

efterhand godkände styrelsen att vi säljer fonder för 20.000, alltså även ca 3.000 från Global 

Temafonden.  

5. Fysisk träff 

 

Förslag 2 februari hos Malin. Datumet är i nuläget ok för Malin, Axel och Johan. Malin kollar med 

Yvonne. Malin lockar med bastu och isvaksbad plus lunch.  

 

6. Vi förenklar rutinerna för protokollen; turas om med sekreterarrollen och skippar de digitala 

underskrifterna. Protokollet bollas mellan sekreterare och justerare. När justeraren är nöjd så 

skickas det till Axel som lägger på det hemsidan med en länk till protokollet på 

Messengergruppen. 

 

7. Nästa styrelsemöte har vi hos Malin, prel 2 februari. 

 

Åtgärdslista inför nästa möte: 

• Kicki säljer fonder för 20.000 i december. 

• Kicki betalar Axel för utlägg och betalar tillbaka 800 till sig själv som varit utlånat till 

Toftonkontot. 

• Malin skickar förfrågan till Yvonne om datumet 2/2 för fysisk träff på Värmdö 

 


